
Geachte raad 

Mijn naam is Els Broekman en ik ben lid van de initiatiefgroep Beek op de Paasberg  

Dank GL want zonder uw initiatief voor dit debat had ik hier niet gestaan. 
Maar GL u maakt zich zorgen over het groen in de stad. U en niet alleen u maar uw gehele raad zou 

zich zorgen moeten maken over iets anders, nl hoe uw college met haar burgers omgaat. 
U heeft aan uw college het kader meegegeven van Wijken Weten. Simpel gezegd weet wat er in de 

wijken speelt en geef de ruimte aan de burgers om hun eigen wijk vorm te geven. U wilt niet een 

overheid zijn die directief aan haar burgers voorschrijft wat te doen, maar u wilt tussen de burgers in 
staan en samen met de burgers in dialoog de stad ontwikkelen en beheren. 

Geachte raad, hoe kan het dan dat ik uit de krant moet lezen over uw plannen rond bouwen voor 
rijken? Hoe kan het dat de wijkregisseur waarmee wij regelmatig contact hebben, niet vooraf is 

geconsulteerd?. U heeft deze wijkregisseurs Nb zelf in het leven geroepen om uw ogen en oren te 
zijn. 

 

De Paasberg, een mooie jaren 30 wijk, ligt tegen de A12 aangeplakt en is daarmee kwetsbaar. We 
hebben veel scholen in de wijk, niet alleen basisscholen maar ook het Beekdallyceum. We hebben met 

de aanwezigheid van verzorgingscentra veel ouderen in de wijk. Dit zijn kwetsbare groeperingen in 
een omgeving waar de luchtkwaliteit door de A12 niet te best is. We hebben het huidige groen hard 

nodig als groene long en als demping op het verkeerslawaai.  

Ecologisch gezien heeft onze wijk een schat. We wonen in een beekdal. De beek is deels al boven de 
grond gebracht nabij de witte school. En in combinatie met het parkje heeft het een prachtige boost 

gegeven aan speelruimte voor onze kinderen, aan water en groen. En dat smaakt naar meer.  
We willen de beek zichtbaar maken in de wijk en verknopen aan leefplezier voor de kinderen, aan 

educatie mogelijkheden voor de scholen, aan een mooie leefomgeving voor de bewoners, en inzetten 
als verbindende factor voor de mensen en de ouderen in het gebied. En we dromen van 

stadslandbouw en het ontwikkelen van een circulaire economie in onze wijk. 

Met het behoud van het groen en het ruimte geven aan de beek, kunnen we ook van betekenis zijn 
voor andere delen van de stad zoals Molenbeek, waar de mensen met hun voeten in het water staan 

na een heftige regenbui. 
 

Uw raad heeft ook de ambitie uitgesproken om van Arnhem een bekenstad te maken. Uw college is in 

gesprek met het waterschap over de blauwe opgave. Ook wij hebben contact gelegd met het 
waterschap. Wij hebben de inzet om in partnerschap met de gemeente en het waterschap de kwaliteit 

van de leefomgeving van de Paasberg e.o. te verhogen door het gebied integraal te ontwikkelen, 
blauw en groen en sociale cohesie. Niet onbelangrijk! 

De beek loopt nu deels over en onder de sportvelden. Precies daar waar in de "verkenning wonen 

voor rijken" huizen zijn geplot, precies over de beek heen! 
Maar met welke agenda wilt u, geachte raadsleden, dat uw college aan tafel zit? De sectorale 

vastgoed agenda of wilt u met ons, de bewoners, ontdekken hoe we onze wijk nog mooier en meer 
duurzaam kunnen maken. 

Wij willen niet geïnformeerd worden, of meegenomen worden, wij willen meedoen, aan uw tafel 
zitten.  

Ik nodig u allen van harte uit om eens bij ons te komen kijken. 

De verkenning is geen integraal beleidsverhaal, de burgers zijn niet gehoord, en ik wil een beroep op 
uw raad doen om het college te verzoeken het stuk terug te trekken. 

 
Dank u. 

 


